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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 17 

ZASTUPITELSTVO M ĚSTSKÉ ČÁSTI  

ZÁPIS 

jednání ZMČ č. 27 
konané dne 12. 5. 2014 

 

 

Zasedání ZMČ zahájila starostka MČ Bc. Jitka Synková, přivítala přítomné a konstatovala,  
že zasedání ZMČ bylo svoláno řádně a včas 

 
 

Upozornila, že celý průběh zasedání je zvukově zaznamenáván pro účely vyhotovení zápisu. 

 

 

Začátek zasedání: 13:05 hod. 
Konec zasedání:     16:05 hod. 
 
 
 

Místo konání: ZŠ genpor. Františka Peřiny, Socháňova 1139, Praha 17 - Řepy 
 
 

Přítomno: 21 členů ZMČ 
Omluveni: p. Vaic, pí Körberová 
 
 
 
 

Ověřovatelé: p. Hájek, p. Maxa 
Pro 18, proti 0, zdrželi se 2, nehlasoval: 1 
 
 
 

 

Návrhový výbor: Doc. PaedDr. Farkač CSc, pí Vojíková Vítková, p. Stloukal 
Pro 17, proti 0, zdrželi se 3, nehlasoval: 1 
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Návrh programu: 
 

27.1 Kontrola zápisu 
27.2 Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 
27.3 Změny rozpočtu k 30. 4. 2014 
27.4 Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem 

funkce neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Praha 17 
27.5 Návrh na rozdělení grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních 

služeb, školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí pro rok 
2014 

27.6 Informace o získané finanční podpoře projektu "Zdravé a hravé Řepy II." 
27.7 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za vyúčtování služeb a poplatky  

z prodlení 
27.8 Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení  

 
 

 
 

•  Pevný bod od 13:15 – Interpelace členů ZMČ 
•  Pevný bod od 16:00 - Náměty a připomínky občanů Řep 
 
 

  
Hlasování o programu: 

Pro 20, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
 
 

 

 
Interpelace členů ZMČ 
 
1) Martin Marek 

- zásadní problém ohledně článku pana místostarosty Fingera v Řepské 17, která 
vyšla v květnu 2014 

- proč je v článku uvedeno: „Je škoda, že někteří zastupitelé brání prodeji bytů tím, 
že vyvíjí tlak na Magistrát, aby nepřevedl do správy a majetku naší MČ P17 dům 
v Makovského ulici“ 

- proč je článek takto napsaný, když všichni vědí, o kterého zastupitele se jedná – 
cítí se poškozen před občany, protože je jedním ze zastupitelů 

 
p. Finger 

• sám byl překvapen neúplností článku - v jeho předkladu redakci bylo konkrétně 
uvedeno, že se jedná o zastupitele pana Vaice – došlo k vyškrtnutí poslední věty 
redakční radou bez jeho souhlasu 

• po přečtení článku si byl vědom toho, že každý ze zastupitelů to může chápat tak, že se 
to týká jeho samotného 

• omluvil se všem zastupitelům, přestože chyba není na jeho straně 



3 
 

p. Maxa 
• uvedl, že redakční rada na svém posledním zasedání v počtu 5 ze 7 jednohlasně 

odsouhlasila vyškrtnutí poslední věty v článku pana Fingera, kde byl pan Vaic 
jmenován 

• chtěli zamezit výměnám názorů jednotlivých politických stran v Řepské 17, tak jak to 
bylo v minulosti 

• pan Vaic žádal redakci, aby článek nebyl otištěn vůbec z ohledů, že je tendenční 
 
p. Marek 

• jako odpověď mu to absolutně nestačí 
• pan Vaic to řekl zcela veřejně jako jasný fakt na posledním zasedání zastupitelstva - je 

to uvedeno též v zápise 
• dotázal se na existenci sms od pana Vaice redakci, kde vyhrožuje právníky, pokud se 
článek otiskne s jeho jménem 
 

p. Maxa 
• potvrdil sms zaslanou panem Vaicem paní redaktorce těsně před zasedáním redakční 

rady 
• sms od pana Vaice přečetl – nesouhlasí se zveřejněním článku pana Fingera – hrozí 

zde podezření z poškozování dobrého jména jeho osoby – v případě otištění se bude 
muset celé věci věnovat jeho právní zástupce 

 
p. Marek 

• poděkoval za přečtení sms od pana Vaice 
• požádal redakci, aby v příštím vydání Řepské 17 bylo otištěno, že se nejedná 

v souvislosti s článkem pana Fingera o zastupitele pana Marka 
 
pí Vojíková Vítková 

• omluvila se též všem zastupitelům a obzvlášť panu Fingerovi 
• nechtěla rozpoutat předvolební boj v Řepské 17 
• při hlasování pro vyškrtnutí poslední věty nikoho v dané chvíli nenapadl důsledek, že 

ponecháním pouze předchozí věty může dojít ke vztažení i na ostatní zastupitele 
 
MUDr. Katra 

• dle jeho názoru takovéto jednání nedělá dobré jméno celému Zastupitelstvu MČ P17 
• nabádá k ponechání Řepské 17 stranou v předvolebních bojích 
• žádá o kopie oficiální korespondence z Magistrátu ohledně přenechání bytů v ulici 

Makovského 
 
Bc. Synková 

• zdůraznila, že vše bylo jasně řečeno v zápise z posledního ZMČ – znovu vysvětlila 
podání oficiální žádosti na Magistrát ohledně svěření dvou domů (tzv. Holubí dům na 
Makovského ul. a Triangl) 

• pan Finger na Magistrátě osobně jednal – bylo mu ústně přislíbeno, že se tím budou 
zabývat 

• osobně mluvila s ředitelem Odboru správy majetku - doporučil žádat o svěření pouze 
jednoho domu, a to v ul. Makovského, z důvodu větší šance na svěření do správy 
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• poté se k ní dostala informace, že pan Vaic jedná na Magistrátu v neprospěch MČ P17, 
aby domy v tuto chvíli (ke konci volebního období) nebyly svěřeny do správy MČ P17 
– pan Vaic to na minulém zastupitelstvu přiznal po vyzvání panem Markem 

• odpověď z Magistrátu obdržel ÚMČ P17 před 14 dny, že žádné domy MČ P17 
svěřeny nebudou  

 
p. Finger 

• oficiální žádost o svěření domů vyplynula z usnesení ZMČ, tak jako 2 podmínky  
v usnesení z minulého ZMČ ohledně odprodeje bytů v Jiránkově a Vondroušově ulici 
(přenechání domů či navýšení dotace z Magistrátu) 

• 1 podmínka tímto již není splněna – dům převeden bude pouze při splnění podmínky 
druhé, tedy navýšením dotace 

 
p. Števík 

• v článku by dle jeho názoru buď nemělo být uvedeno nic, nebo by tam mělo být 
jmenovitě uvedeno, o koho se jedná 

 
Mgr. Krása 

• nabádá k dodržování tématu 
• dle něj se jedná o cenzurní zásah redakční rady, ke kterému nemá oprávnění 
• pan Finger byl pod článkem podepsán, je to na jeho odpovědnost 

 
p. Marek 

• souhlasí s Mgr. Krásou – článek neměl vyjít vůbec nebo měl být upraven tak, aby 
nikoho nepoškozoval 

• vyzval všechny zastupitele k možnosti připojení se k jeho žádosti, aby v příštím čísle 
bylo otištěno, že se v článku nejednalo o uvedené zastupitele 

 
Mgr. Černovský 

• protestoval proti tvrzení MUDr. Katry, že si místostarostové dělají v Řepské 17 
předvolební kampaň – jeho článků se to zcela jistě netýká 

• potvrdil chybu redakční rady – bohužel na ní výjimečně nebyl ze zdravotních důvodů 
• souhlasil s vyjádřením Mgr. Krásy 
• žádá o nápravu - uvedení jasné úpravy, že se to netýká všech zastupitelů, nýbrž že se 

to týká konkrétního zastupitele, který žádal cenzuru - chybou redakční rady mu byla 
cenzura umožněna 

 
p. Maxa 

• potvrdil slova pí Vojíkové Vítkové i Mgr. Krásy 
• redakční rada bude iniciovat otištění článku v následujícím čísle Řepské 17, že se to 

netýká uvedených zastupitelů, ale konkrétně pana Vaice, jak je prokazatelné ze zápisu 
ze ZMČ 26 

 
p. Bíro 

• souhlasí s Mgr. Černovským 
• chtěl vznést požadavek, aby tam byli vyjmenováni zastupitelé, kterých se to netýká, 

tak jak to již řekl pan Maxa 
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2) Monika Richterová 

- přemístění ordinace MUDr. Šťastného ze Španielovy 1280 
- dotaz na pana Fingera – přislíbil součinnost na minulých jednáních ZMČ – jak 

postoupila situace ohledně stěhování lékařů ze Španielovy ulice 
 
p. Finger 

• MUDr. Šťastný má v pronájmu ordinace obě a jsou plně vytíženy 
• osobně jednal s MUDr. Hedvábným - těžce onemocněl – situaci musí vyřešit MUDr. 

Šťastný 
 
 

 
 
 
3) Miroslav Bartoš 

- Plán činnosti Kontrolního výboru na rok 2014 a Zprávu činnosti KV za minulý rok 
- materiály má připravené, avšak neodsouhlasené KV, neboť se opět nesešel, 

protože nebyl usnášeníschopný 
- požádal o předložení materiálů na červnovém ZMČ, aby materiály byly oficiální 
- vyzval členy KV, kteří jsou současně i zastupiteli, aby se pokusili na jednání KV 

docházet  
 
p. Bíro 

• na KV by rád docházel, ale bohužel pozvání mu chodí na kontaktní e-mail pro občany, 
který kontroluje 1x měsíčně 

• žádá tajemníka KV o nápravu – posílání pozvání na kontaktní e-mail pro ÚMČ 
 
 

 
 
 
4) MUDr. Antoine Katra 

- dotazy na konkrétní věci ze zápisů z RMČ: 
a) 12. 2. 14 – Komise na Dům s pečovatelskou službou – žádá o doplnění 

odborných členů ze sociální oblasti (např. Mgr. Krása, PhDr. Kadlec) 
b) 22. 2. 14 – zřízení WC na konečné tramvaje č. 22 na Bílé Hoře 
c) krátkodobý a dlouhodobý záměr na pozemku místo ČS 
d) 16. 4. 14 – regulace výherních automatů – sdělení aktuálního počtu  

a možnosti regulace 
e) 16. 4. 14 – zpracování studie na Dům s pečovatelskou službou za 120 000,- 

Kč – jaká je odhadovaná cenu Domu s pečovatelskou službou 
f) vypsání poptávkového řízení na výzkum veřejného mínění – navrhuje 

položit otázku, v čem občané nejsou spokojení, ne v čem jsou spokojení 
 
Bc. Synková 

• objasnila založení Komise pro přípravu stavby domu s pečovatelskou službou – 
komise je otevřená, může se přihlásit kdokoliv 

• potvrdila vyhlášení výběrového řízení na studii na Dům s pečovatelskou službou  
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za cca 120 000,- Kč – poté bude svolána komise – v této chvíli nemá komise o čem 
jednat 
 

p. Marek 
• upřesnil, že se jedná o zakázku malého rozsahu za 120 000,- Kč za studii 
• je zadána studie za cca 50 – 60tis. Kč na záměr místo ČS – poté se bude žádat 

Magistrát o svěření pozemku 
 
Mgr. Černovský 

• nabádá MUDr. Katru, aby se při nejasnostech ze zápisů z RMČ obracel přímo na 
kancelář zastupitelů a nechal si vše vysvětlit, případně zdokumentovat a nevznášel 
zbytečně dotazy na zastupitelstvu 

• ohledně „Studie nespokojenosti“ – není důležité, jak se studie nazve, ale cílem je 
zjistit, zda nejsou nějaké mezery v práci radnice a hlavním tématem je ověřit 
potřebnost sportovní haly 

• objasnil přijaté usnesení z RMČ ohledně hazardu – není na ochranu hráčů či firem – 
naopak je jasným signálem, že na území MČ nebudou tolerovány žádné excesy 
spojené s hazardem  

 
p. Finger 

• vysvětlil dotaz ohledně zřízení veřejných WC – jedná se o stížnost majitelky velké 
restaurace na Bílé Hoře – požaduje po MČ zřízení veřejných WC 

• osloví též DP 
 
Bc. Synková 

• upřesnila průzkum veřejného mínění – průzkum na cca 4 listy zahrnující různá témata, 
kterou MČ zajímají (nejen zaměření na sociální oblast a sportovní centrum)  

•  uskuteční se během 2–3 týdnů 
 
 

 
 
 
 
1. Kontrola zápisu 

Zápis z 26. zasedání ZMČ Praha 17 ze dne 19. 3. 2014 
 
 

ZMČ souhlasí s kontrolou zápisu bez připomínek. 
 
Pro 20, proti 0, zdržel se 0, nehlasoval: 1 
 

 
 
 
2. Volba soudce přísedícího Obvodního soudu pro Prahu 6 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000022/2014 
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Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

návrh na zvolení pana XY, bytem XY, 163 00 Praha 6 - Řepy, soudcem přísedícím 
 
2) volí 

pana XY soudcem přísedícím Obvodního soudu pro Prahu 6 
 
3) ukládá 

kanceláři starostky postupovat ve smyslu usnesení 
 
Zodpovídá  

1. Radka Khollová, Vedoucí kanceláře starostky 
   postupovat ve smyslu usnesení 

 
Usnesení - (Pro: 19, Proti: 1, Zdržel se: 0, Poznámka: Nehlasoval: 1) 
 

 
 
3. Změny rozpočtu k 30. 4. 2014 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000023/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) schvaluje 

rozpočtová opatření č. 9, 19, 20  
 
2) bere na vědomí 

rozpočtová opatření č. 7, 8, 10, 11, 12, 13, 14, 15, 16, 17, 18, 21 
 
Usnesení - (Pro: 18, Proti: 0, Zdržel se: 3) 
 
 

 
 
 
4. Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 
neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000024/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

předložené znění "Zásad řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti  
s výkonem funkce neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17" 
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2) schvaluje 
Zásady řešení náhrady mzdy nebo ušlého výdělku v souvislosti s výkonem funkce 
neuvolněného člena Zastupitelstva MČ Prahy 17 v  předloženém znění s okamžitou 
účinností. 

 
3) stanovuje 

pro rok 2014 výši náhrady za ušlý výdělek neuvolněného člena ZMČ, který není  
v pracovním poměru na 200 Kč/hod. 

 
Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 
 
5. Návrh na rozdělení grantů v oblasti sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, 
školství, kultury a péče o veřejnou zeleň a životní prostředí pro rok 2014 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000025/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

návrh na rozdělení účelové dotace z rozpočtu městské části Praha 17 z odvodu  
z výherních hracích přístrojů a jiných technických herních zařízení určené do oblasti 
sportu, volnočasových aktivit, sociálních služeb, školství, kultury a péče o veřejnou 
zeleň a životní prostředí 

 
2) schvaluje 

1. poskytnutí účelových dotací příspěvkovým organizacím podle  
Přílohy č. 2 - 5 tohoto usnesení 

 
2. poskytnutí peněžitých darů neziskovým organizacím podle  

Přílohy č. 1 - 6 tohoto usnesení 
 
3) ukládá 

1. Odboru školství a kultury a Odboru sociálnímu informovat ředitele 
příspěvkových organizací o poskytnutí účelových neinvestičních dotací 
a zaslat tyto finanční prostředky podle Přílohy č. 2 - 5 tohoto usnesení  
do 30. 6. 2014 

 
2. Odboru ekonomickému připravit darovací smlouvy na poskytnutí peněžitých 

darů a zaslat tyto finanční prostředky organizacím podle Přílohy č. 1 - 6 tohoto 
usnesení do 30. 6. 2014 

 
Zodpovídá  

1. Ing. Milena Michlová, Vedoucí odboru ekonomického 
    

Usnesení - (Pro: 20, Proti: 0, Zdržel se: 1) 
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6. Informace o získané finanční podpoře projektu "Zdravé a hravé Řepy II."  
 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000026/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

informaci o získané finanční podpoře projektu "Zdravé a hravé Řepy II."  
v rámci 10. výzvy k předkládání projektových žádostí v Operačním programu  
Praha - Konkurenceschopnost 

 
2) bere na vědomí 

informaci viz bod 1 
 

Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
7. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za vyúčtování služeb a poplatky  
z prodlení 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000027/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

žádost XY, bytem XY o schválení splátkové dohody na dluh za vyúčtování služeb  
a poplatky z prodlení v celkové výši XY,- Kč za byt č. XY v XY ulici čp. XY na 
období delší než 1,5 roku 

 
2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi XY, bytem XY 
a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši XY,- Kč 
(dlužné vyúčtování za byt č. XY ve XY ulici čp. XY ve výši XY,- Kč a poplatky  
z prodlení ke dni 24. 3. 2014 ve výši XY,- Kč) při výši měsíční splátky XY,- Kč do 
uhrazení dluhu. Splátková dohoda bude uzavřena formou notářského zápisu (dle 
Zásad vymáhání a odpisu pohledávek z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za 
služby spojené s užíváním bytů svěřených Městské části Praha 17 schválených ZMČ 
Praha 17 dne 12. 12. 2012). 

 
3) schvaluje 

aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu  
dni předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán 

 
4) ukládá 

zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 
vedoucího OSOM 
 
Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
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Usnesení - (Pro: 21, Proti: 0, Zdržel se: 0) 
 

 
 
8. Žádost o schválení splátkové dohody na dluh za nájemné a poplatky z prodlení 

 
Usnesení číslo: Us ZMČ 000028/2014 
 
Zastupitelstvo městské části 
 
1) projednalo 

žádost XY, bytem XY, Praha 6 - Řepy o schválení splátkové dohody na dluh za 
nájemné a poplatky z prodlení v celkové výši XY,- Kč za byt č. XY o vel. 1+kk  
v XY ulici čp. XY na období delší než 1,5 roku a o zpětvzetí žaloby na vyklizení bytu, 
podané u OS pro Prahu 6 

 
2) schvaluje 

uzavření splátkové dohody na období delší než 1,5 roku mezi XY, bytem XY  
a Městskou částí Praha 17 na dlužnou pohledávku v celkové výši XY,- Kč (dlužné 
nájemné a vyúčtování ve výši XY,- Kč a poplatky z prodlení ke dni 17. 2. 2014 ve 
výši XY,- Kč) při výši měsíční splátky XY,- Kč do uhrazení dluhu. Splátková dohoda 
bude uzavřena formou notářského zápisu (dle Zásad vymáhání a odpisu pohledávek  
z titulu prodlení při úhradě za nájemné nebo za služby spojené s užíváním bytů 
svěřených Městské části Praha 17 schválených ZMČ Praha 17 dne 12. 12. 2012) 

 
3) schvaluje 

aktualizaci dlužné částky ke dni sepisování notářského zápisu, resp. k poslednímu  
dni předcházejícího měsíce, v němž bude notářský zápis sepsán 
 

4) ukládá 
zástupci starostky Tomáši Fingerovi, aby zajistil splnění usnesení prostřednictvím 
vedoucího OSOM 
 
Zodpovídá  

1. Bc. Jaroslav Červený, Vedoucí odboru správy obecního majetku 
    

Usnesení - (Pro: 19, Proti: 0, Zdržel se: 2) 
 
 

 
 
 
 
Bc. Jitka Synková ukončila zasedání a poděkovala všem přítomným zastupitelům  
a občanům za účast na jednání ZMČ. 
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Upozornila na konání dalšího zasedání ZMČ ve středu 25. 6. 2014 od 13h v ZŠ genpor. 
Františka Peřiny, Socháňova 1139, Praha 17 - Řepy. 
  

 
 
 
 
 
 
 
 

 

Schválil a ověřil:  
 
Bc. Jitka Synková  
 
 
 
 
Jaroslav Hájek 
 
 
 
 
Pavel Maxa 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
V Praze dne 14. 5. 2014 
 
 
Zapsala: Barbora Skalníková, DiS. 
 


